
Møteprotokoll

Utvalg: Storfjord Kommunestyre
Møtested: Storfjord rådhus
Dato: 27.10.2010
Tidspunkt: 09:00 – 14:25

Følgende faste medlemmer møtte:
Navn Funksjon Representerer
Hanne Braathen Leder STSP
Tor Erik Skoglund Medlem STSP
Hallgeir Naimak Medlem STSP
Birger Sommerseth
Møtte kl. 10.15 under sak 
52/10

Medlem STH

Jan Kåre Pedersen Medlem STFRP
Tore Isaksen Medlem STSP
Inger Heiskel Medlem STAP
Terje Malin Medlem STAP
Kåre Eriksen Medlem STAP
Anne Marie Nilsen Medlem STAP
Steffen E. Dreyer Medlem STAP
Lill K. Berntsen Medlem STSKF
Arvid Lilleng Medlem STFL

Følgende medlemmer hadde meldt forfall:
Navn Funksjon Representerer
Odd Geir Fagerli MEDL STSP
Per Roger Aronsen
Ingen vararepr. kunne møte

MEDL STSP

Øistein Nilsen MEDL STSKF
Birger Sommerseth, meldt 
forfall til kl 11.00, møtte kl 
10.15.
Ingen vararepr. kunne møte
Veronika Bakke
Ingen vararepr. kunne møte

Følgende varamedlemmer møtte:
Navn Møtte for Representerer
Ruth Jacobsen Øistein Nilsen STSKF
Ilmar Monlund Odd Geir Fagerli STSP

Merknader: ingen



Fra administrasjonen møtte:
Navn Stilling
Trond Roger Larsen Konst. rådmann
Hugo Westby Repr. for Eldrerådet
Lena Nilsen Sekretær
Gro Marit Hausmann Sekretær
Gunnar Grundetjern Økonomisjef
May-Tove Lilleng Oppvekst- og kultursjef
Anne Dalheim Omsorgssjef
Maria Figenschau Kulturkonsulent
John Egil Ottosen Plan- og utviklingssjef

Terje Malin fikk permisjon fra kl 13.00 etter behandling av sak 59/10.

Ordfører informerte om trafikksikkerhetstiltak.

Det ble innlevert interpellasjon fra Kåre Eriksen, AP, vedr Vestersiasenteret.
Ordfører svarte på interpellasjonen.

Underskrift:

Vi bekrefter med underskriftene våre at møteboka er ført i samsvar med det som ble vedtatt på 
møtet.

Hatteng, 27. oktober 2010 

Inger Heiskel Ilmar Monlund
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Utv.saksnr Sakstittel U.Off Arkivsaksnr

PS 51/10 Referatsaker Kommunestyret 27.10.10 2010/5040
PS 52/10 Økonomirapport august 2010 2009/9209

PS 53/10 Budsjettregulering oktober 2010 2010/1492
PS 54/10 Tilstandsrapport for grunnskoleområdet 2010 2010/4268

PS 55/10 Søknader om kommunalt tilskudd til 
anleggsutbygging 2010

2010/4292

PS 56/10 Eventuell skredsikring av eiendommen 
Frydenlund gnr 54 bnr 16 i Signaldal.

2009/3752

PS 57/10 Kommunevedtak for sikringsanlegg i vassdrag -
nr 10643 Olderelv.

2010/3945

PS 58/10 Forslag til vedtak av planprogram 2010/3102
PS 59/10 Vedrørende høringsforslag reguleringsendring -

Nedre Hatteng og Brenna -  Kittdalen
2010/2290

PS 60/10 Økt behov for helsesekretærressurser ved 
helsehuset

2010/4230

PS 61/10 Søknad om kommunalt eierskap til planlagt 
kunstgressbane ved Hatteng skole - Storfjord 
idrettslag

2009/9144

PS 62/10 Mindre byggeendringer Helsehuset Oteren 2009/5796
PS 63/10 Anbud vei Steindalen 2010/4206



PS 51/10 Referatsaker Kommunestyret 27.10.10

Rådmannens innstilling
Sakene ble referert.

Saksprotokoll i Storfjord Kommunestyre - 27.10.2010 

Behandling:
Rådmannens innstilling enstemmig vedtatt.

Vedtak:
Sakene ble referert.

PS 52/10 Økonomirapport august 2010

Rådmannens innstilling
Økonomirapporten tas til orientering

Saksprotokoll i Storfjord Kommunestyre - 27.10.2010 

Behandling:
Økonomisjef Gunnar Grundetjern orienterte i saken.

Forslag fra Fjordfolket v/Arvid Lilleng:
1. Alle ikke igangsatte investeringer som ikke er anbudsbehandlet stanses og stilles i bero.
Disse behandles i forbindelse med budsjett 2011 og 2012
2. Vakante stillinger besettes ikke og man løser oppgavene her ved intern omorganisering
3. All innkjøp stanses og helt nødvendige innkjøp skal på forhånd godkjennes av rådmannen 
eller den rådmannnen bemyndiger
4. All kursvirksomhet og ikke lovpålagt reisevirksomhet i inn og utland stanses ut 2010. 
Rådmannen kan her gi dispensasjon i helt spesielle og nødvendige tilfeller.
5. Rådmannen utreder mulige kommunale bygg og eiendommer som kan selges der 
salginntektene skal gå til nedbetaling av kommunens gjeld.
 Legges frem i forbindelse med budsjett 2011

6. Rådmannen utreder og fremmer forslag om kraftige reduksjoner i drifta for 2011 ( min fra 5 -
10. millioner kroner) fra årets budsjettramme.
7. Rådmannen ved økonomisjefen sender nye økonomirapporter til formannskapet og alle 
gruppeledere ved utgangen av hver måned ut 2010 og 2011
8. Rådmannen fremlegger en fullstendig oversikt over vedtatte investeringer som ikke er 
igangsatt.



9. Rådmannen fremlegger status for hvordan premieavviket er nyttet ved avlagt regnskap for 
2008, 2009 og hva en tror blir resultatet for 2010
10. Dersom det av nødvendige grunner blir behov for lån ( kassakredit ) skal dette på forhånd 
godkjennes av kommunestyret
11.Kommunerevisjonen og kontrollutvalget må fremlegge skriftlig forklaring på hvorfor dem 
ikke tidligere har varslet fra om situasjonen
12. Rådmannen utreder mulig skifte av revisjonsselskap

Arvid Lilleng ba om at forslaget voteres punktvis.
Det ble stemt over forslaget om punktvis votering. Forslaget om punktvis votering ble nedstemt 
med 13 mot 2 stemmer.

Forslag fra Formannskapet ble satt opp mot forslag fra Arvid Lilleng.
Forslag fra Formannskapet ble vedtatt med 13 mot 2 stemmer.

Vedtak:
Økonomirapporten tas til orientering. 
Formannskapet ser med bekymring på at vi går med underskudd i 2010. Vi ber rådmann sette 
”bremsene på” resten av året, og styre etter prognose for 2010 som formannskapet fikk fremlagt 
i møte 14.10.10.

Saksprotokoll i Storfjord Formannskap - 14.10.2010 

Behandling:
Økonomisjef Gunnar F. Grundetjern orienterte i saken. 

Forslag fra Fjordfolket v/ Arvid Lilleng: 
Fjordfolket viser til økonomirapporten fra rådmannen v/Øk.sjefen. Rapporten viser at 
kommunen går mot et kraftig underskudd ved årets drift, en utvikling som med stor 
sannsynlighet fører til enda større underskudd i 2011. Med de mange vedtatte investeringer som 
allerede er vedtatt mot Fjordfolkets stemme alene i kommunestyret, vil dette ytterligere 
forverre driftsregnskapene i årene fremover. Etter Fjordfolkets mening er den kommunale drift 
og økonomi helt ute av kontroll. 
Ved at det ikke fremlegges konsekvenser ved nye investeringer ”famler både administrasjonen 
og kommunestyret i blinde ” hva økonomistyring angår. 
Rapporten til dagens møte er vel bare et lite forvarsel over hva som kommer senere. 

Derfor må strakstiltak iverksettes med omgående virkning. Fjordfolket fremmer følgende forslag 
til strakstiltak i medhold av § 13 i kommuneloven: 

1. Alle ikke igangsatte investeringer stanses og stilles i bero
2. Vakante stillinger besettes ikke og man løser oppgavene her ved intern omorganisering
3. All innkjøp stanses og helt nødvendige innkjøp skal på forhånd godkjennes av 

formannskapet 



4. All kursvirksomhet stanses
5. Kommunerevisjonen og kontrollutvalget må fremlegge skriftlig forklaring på hvorfor 

dem ikke tidligere har varslet fra om situasjonen 
6. Rådmannen utreder mulige kommunale bygg og eiendommer som evt kan selges der 

salgsinntektene skal gå til nedbetaling av kommunens gjeld. 
7. Rådmannen utreder og fremmer forslag om kraftige reduksjoner i drifta for 2011 (min 

10. millioner kroner fra årets budsjettramme. 
8. Rådmannen ved økonomisjefen sender nye økonomirapporter til formannskapet hver 

tredje uke fra d.d
9. Rådmannen v/øk.sjef fremlegger en fullstendig oversikt over samtlige kommunale lån p.t 

inkl. avtalt renter og avdrag på hver enkelt lån. 
10. Rådmannen v/øk.sjef fremlegger status for hvordan premieavviket er nyttet ved avlagt 

regnskap for 2008, 2009 og hva en tror resultatet blir for 2010. 
11. Rådmannen utreder mulig skifte av revisjonsselskap, jfr punkt 5
12. Dersom det av nødvendige grunner blir behov for lån (kassakredit) skal dette på forhånd 

godkjennes av kommunestyret

Tilleggsforslag fra Hanne Braathen til rådmannens innstilling:
Formannskapet ser med bekymring på at vi går med underskudd i 2010. Vi ber rådmann sette 
”bremsene på” resten av året, og styre etter prognose for 2010 som formannskapet fikk fremlagt 
i møte 14.10.10.

Forslaget fra Fjordfolket v/Arvid Lilleng ble satt opp mot rådmannens innstilling. 

Rådmannens innstilling ble vedtatt med 4 mot 1 stemme. 

Det ble votert over Hanne Braathen sitt tilleggsforslag. Tilleggsforslaget ble vedtatt med 4 mot 1 
stemme.

Vedtak:

Økonomirapporten tas til orientering. 
Formannskapet ser med bekymring på at vi går med underskudd i 2010. Vi ber rådmann sette 
”bremsene på” resten av året, og styre etter prognose for 2010 som formannskapet fikk fremlagt 
i møte 14.10.10.

PS 53/10 Budsjettregulering oktober 2010

Rådmannens innstilling
Saken fremmes uten innstilling



Saksprotokoll i Storfjord Kommunestyre - 27.10.2010 

Behandling:
Saken ble lagt fram uten innstilling.

Forslag fra SP/H/FrP v/Hanne Bråthen:
Formannskapets disposisjonsfond for 2010 er på kr. 150.000,- er hovedsakelig brukt til 
utlysning og ansettelse av ny rådmann. 1. omgang 34.298,- kr 2. omgang 164.892,- totalt kr. 
199.190,-.
Det er også brukt 50.514,- kr til konsulent for ledergruppa. 40.000,- er bevilget til div. formål, 
totalt 289.704,- kr.
Det er et overforbruk på kr. 139.704,-. Dette dekkes av midler som ikke er disponert av årets 
budsjett (146.000,-). Det er naturlig at ansettelse av rådmann tilhører kap 1.1 (rådmann) og ikke 
kap 1.0 (politikk).
Bolig 15 tildelt ny rådmann, pusses opp med det mest nødvendig stipulert til 60. – 70.000,- kr. 
Rådmann må finne inndekning på dette innenfor totalbudsjettet.
Kommunestyret vedtok ikke i sak 50/10 bruk av bolig 10, men at administrasjonen skulle finne 
egnet bolig til bruker.
Det finnes egnet bolig til dette formål på Skibotn. Det bevilges ingen penger til dette.

Forslag fra AP v/Inger Heiskel:
1. Inndekning av underskudd formannskapets disp.fond – rådmann finner inndekning 

innenfor det totale budsjettet.
2. Bolig 10 pusses opp slik at det er hensiktsmessig til brukerstyrt tiltak. Rådmann finner 

inndekning innenfor det totale budsjettet.

Forslagene ble satt opp mot hverandre.
Forslag fra AP ble vedtatt med 8 mot 7 stemmer.

Vedtak:
1. Inndekning av underskudd formannskapets disp.fond – rådmann finner inndekning 

innenfor det totale budsjettet.
2. Bolig 10 pusses opp slik at det er hensiktsmessig til brukerstyrt tiltak. Rådmann finner 

inndekning innenfor det totale budsjettet.

PS 54/10 Tilstandsrapport for grunnskoleområdet 2010

Rådmannens innstilling
1. Tilstandsrapporten for grunnskolene tas som orientering.
2. Styre for Oppvekst og kultur behandler tilstandsrapporten som egen sak innenfor sitt 

politiske fag- og særlovsområde.
3. Kommunestyret vil vurdere i hvilken grad det som kommer fram i rapporten, bør 

prioriteres med økonomiske bevilgninger i budsjettsammenheng.



Saksprotokoll i Storfjord Kommunestyre - 27.10.2010 

Behandling:
Oppvekst- og kultursjef May-Tove Lilleng orienterte i saken.

Rådmannens innstilling enstemmig vedtatt.

Vedtak:
1. Tilstandsrapporten for grunnskolene tas som orientering.
2. Styre for Oppvekst og kultur behandler tilstandsrapporten som egen sak innenfor sitt 

politiske fag- og særlovsområde.
3. Kommunestyret vil vurdere i hvilken grad det som kommer fram i rapporten, bør 

prioriteres med økonomiske bevilgninger i budsjettsammenheng.

PS 55/10 Søknader om kommunalt tilskudd til anleggsutbygging 2010

Rådmannens innstilling
Følgende tilskudd innarbeides i budsjettet for 2011:

1. Skibotn skytterlag – Skibotn skytebane kr 89.800,-

Retningslinjer for utbetaling av bevilget beløp:
§ Det kan foretas delutbetaling av inntil 50% av summen. Anmodning om delutbetaling 

må inneholde et delregnskap som dokumenterer at tilsvarende sum er benyttet på tiltaket.
§ Tilskudd som ikke blir brukt i løpet av 2 år etter at tilsagn er gitt vil bli inndratt.
§ Sluttutbetaling foretas etter at det er levert regnskap som viser at tildelt summen er 

benyttet på tiltaket. Regnskapet skal kunne dokumenteres.

Saksprotokoll i Storfjord Kommunestyre - 27.10.2010 

Behandling:
Innstilling fra Styret for oppvekst og kultur ble enstemmig vedtatt.

Vedtak:
Følgende tilskudd innarbeides i budsjettet for 2011:

1. Skibotn skytterlag – Skibotn skytebane kr 89.800,-

Retningslinjer for utbetaling av bevilget beløp:
§ Det kan foretas delutbetaling av inntil 50% av summen. Anmodning om delutbetaling 

må inneholde et delregnskap som dokumenterer at tilsvarende sum er benyttet på tiltaket.
§ Tilskudd som ikke blir brukt i løpet av 2 år etter at tilsagn er gitt vil bli inndratt.



§ Sluttutbetaling foretas etter at det er levert regnskap som viser at tildelt summen er 
benyttet på tiltaket. Regnskapet skal kunne dokumenteres.

Saksprotokoll i Storfjord Styret for oppvekst og kultur - 04.10.2010 

Behandling:
Rådmannens innstilling enstemmig vedtatt.

Vedtak:
Følgende tilskudd innarbeides i budsjettet for 2011:

1. Skibotn skytterlag – Skibotn skytebane kr 89.800,-

Retningslinjer for utbetaling av bevilget beløp:
§ Det kan foretas delutbetaling av inntil 50% av summen. Anmodning om delutbetaling 

må inneholde et delregnskap som dokumenterer at tilsvarende sum er benyttet på tiltaket.
§ Tilskudd som ikke blir brukt i løpet av 2 år etter at tilsagn er gitt vil bli inndratt.
§ Sluttutbetaling foretas etter at det er levert regnskap som viser at tildelt summen er 

benyttet på tiltaket. Regnskapet skal kunne dokumenteres.

PS 56/10 Eventuell skredsikring av eiendommen Frydenlund gnr 54 bnr 16 i 
Signaldal.

Rådmannens innstilling
Storfjord kommunestyre vedtar at kommunen ikke bygger skredsikringsvoll for sikring av 
bebyggelsen på eiendommen Frydenlund gnr 54 bnr 16. 
Begrunnelse: NGI,s skredfarevurdering i rapport 20100636-00-2-TN viser at bebyggelsen på 
eiendommen ligger utenfor faregrensen for 1000 års-skred. I tillegg til dette har grunneieren i 
brev av 07.05.10 bedt om at det ikke bygges skredsikringsvoller på eiendommen uten at dette er 
helt nødvendig.

Saksprotokoll i Storfjord Kommunestyre - 27.10.2010 

Behandling:
Innstilling fra Plan- og driftsstyret ble enstemmig vedtatt.

Vedtak:
Storfjord kommunestyre vedtar at kommunen ikke bygger skredsikringsvoll for sikring av 
bebyggelsen på eiendommen Frydenlund gnr 54 bnr 16. 



Begrunnelse: NGI,s skredfarevurdering i rapport 20100636-00-2-TN viser at bebyggelsen på 
eiendommen ligger utenfor faregrensen for 1000 års-skred. I tillegg til dette har grunneieren i 
brev av 07.05.10 bedt om at det ikke bygges skredsikringsvoller på eiendommen uten at dette er 
helt nødvendig.

Saksprotokoll i Storfjord Plan- og driftsstyre - 07.10.2010 

Behandling:
Rådmannens innstilling ble enstemmig vedtatt.

Vedtak:
Storfjord kommunestyre vedtar at kommunen ikke bygger skredsikringsvoll for sikring av 
bebyggelsen på eiendommen Frydenlund gnr 54 bnr 16. 
Begrunnelse: NGI,s skredfarevurdering i rapport 20100636-00-2-TN viser at bebyggelsen på 
eiendommen ligger utenfor faregrensen for 1000 års-skred. I tillegg til dette har grunneieren i 
brev av 07.05.10 bedt om at det ikke bygges skredsikringsvoller på eiendommen uten at dette er 
helt nødvendig.

PS 57/10 Kommunevedtak for sikringsanlegg i vassdrag - nr 10643 Olderelv.

Rådmannens innstilling

Kommunevedtak for sikringsanlegg i vassdrag -
nr. 10643 Olderelv mellom gammel og ny E6
NVE har utarbeidet planen 10643 Olderelv mellom gammel og ny E6 i Storfjord kommune, Troms,
datert 29.7.2010. For denne planen fatter Storfjord kommune følgende vedtak:

1. Kommunen forplikter seg til å betale en distriktsandel etter fakturering fra NVE. Distriktsandelen
skal dekke 20 % av faktisk medgåtte utgifter basert på NVEs anleggsregmskap, herunder
prisstigning i vente- og anleggstiden. I følge kostnadsoverslaget vil distriktsandelen utgjøre kr. 90
000 inkl mva. Distriktsandelen kan kreves innbetalt forskuddsvis.
Kommunen tar selv ansvaret for å videreføre det økonomiske ansvaret for hele eller deler av
distriktsandelen til grunneiere som har nytte av tiltaket, dersom kommunen ønsker det.
2. Kommunen forplikter seg til å føre tilsyn med anlegget. Tilsynsansvaret og oppgavene som dette
innebærer følger av Forskrift av 17. juni 2005 nr. 655 om kommunalt tilsyn med anlegg for sikring
mot flom, erosjon og skred og anlegg for å bedre vassdragsmiljøet.
3. Kommunen forplikter seg til å være tiltakshaver ved gjennomføring av arbeidet. Dersom
kommunen viderefører rollen som tiltakshaver til grunneier, grunneierlag eller andre, er det et
forhold som kommunen selv har ansvar for.
4. Kommunen forplikter seg til å påse at tiltaket er i samsvar med plan- og bygningslovens
bestemmelser og vedtak og arealplaner etter loven.
5. Kommunen forplikter seg til å sende nabovarsel og innhente avtaler om adkomst og bruk av
nødvendige arealer fra berørte grunneiere. Kommunen forplikter seg videre til å skaffe fram
opplysninger om vann- og avløpsledninger, brønner, kabler og andre private og offentlige anlegg
som kan bli berørt av planen, og opplyse om andre forhold som kan være av betydning for
gjennomføring av tiltaket.
6. Kommunen gir NVE fullmakt til å undertegne dokumenter og avtaler for gjennomføring av
tiltaket. Kommunen aksepterer at det foretas mindre endringer av tiltaket når dette er praktisk



nødvendig, eller ønskelig av hensyn til sikkerhet, miljø eller andre interesser.
Kommunevedtaket signeres av en kommunal representant som har fullmakt til å forplikte kommunen
som beskrevet i punktene ovenfor, og retumeres til NVE.

Finansiering:
Storfjord kommunes egenandel til tiltaket – kr 90.000 inkl mva – finansieres over 2011-
budsjettet.

Saksprotokoll i Storfjord Kommunestyre - 27.10.2010 

Behandling:
Rådmannens innstilling enstemmig vedtatt.

Vedtak:

Kommunevedtak for sikringsanlegg i vassdrag -
nr. 10643 Olderelv mellom gammel og ny E6
NVE har utarbeidet planen 10643 Olderelv mellom gammel og ny E6 i Storfjord kommune, Troms,
datert 29.7.2010. For denne planen fatter Storfjord kommune følgende vedtak:

1. Kommunen forplikter seg til å betale en distriktsandel etter fakturering fra NVE. Distriktsandelen
skal dekke 20 % av faktisk medgåtte utgifter basert på NVEs anleggsregmskap, herunder
prisstigning i vente- og anleggstiden. I følge kostnadsoverslaget vil distriktsandelen utgjøre kr. 90
000 inkl mva. Distriktsandelen kan kreves innbetalt forskuddsvis.
Kommunen tar selv ansvaret for å videreføre det økonomiske ansvaret for hele eller deler av
distriktsandelen til grunneiere som har nytte av tiltaket, dersom kommunen ønsker det.
2. Kommunen forplikter seg til å føre tilsyn med anlegget. Tilsynsansvaret og oppgavene som dette
innebærer følger av Forskrift av 17. juni 2005 nr. 655 om kommunalt tilsyn med anlegg for sikring
mot flom, erosjon og skred og anlegg for å bedre vassdragsmiljøet.
3. Kommunen forplikter seg til å være tiltakshaver ved gjennomføring av arbeidet. Dersom
kommunen viderefører rollen som tiltakshaver til grunneier, grunneierlag eller andre, er det et
forhold som kommunen selv har ansvar for.
4. Kommunen forplikter seg til å påse at tiltaket er i samsvar med plan- og bygningslovens
bestemmelser og vedtak og arealplaner etter loven.
5. Kommunen forplikter seg til å sende nabovarsel og innhente avtaler om adkomst og bruk av
nødvendige arealer fra berørte grunneiere. Kommunen forplikter seg videre til å skaffe fram
opplysninger om vann- og avløpsledninger, brønner, kabler og andre private og offentlige anlegg
som kan bli berørt av planen, og opplyse om andre forhold som kan være av betydning for
gjennomføring av tiltaket.
6. Kommunen gir NVE fullmakt til å undertegne dokumenter og avtaler for gjennomføring av
tiltaket. Kommunen aksepterer at det foretas mindre endringer av tiltaket når dette er praktisk
nødvendig, eller ønskelig av hensyn til sikkerhet, miljø eller andre interesser.
Kommunevedtaket signeres av en kommunal representant som har fullmakt til å forplikte kommunen
som beskrevet i punktene ovenfor, og retumeres til NVE.

Finansiering:
Storfjord kommunes egenandel til tiltaket – kr 90.000 inkl mva – finansieres over 2011-
budsjettet.



PS 58/10 Forslag til vedtak av planprogram

1 Forslag til vedtak av planprogram - Nytt kryss E6 og E8 Skibotn og Vegutbedring E8 
Halsebakkan - Planprogram

Rådmannens innstilling
Forsalg til planprogram for utbedring av veg ved Skibotn og Halsebakkan legges fram for plan-
og driftsstyre og videre godkjennelse i kommunestyret. 

Saksprotokoll i Storfjord Kommunestyre - 27.10.2010 

Behandling:
Innstilling fra Plan- og driftsstyret ble enstemmig vedtatt.

Vedtak:
Planprogram for vegutbedring E8 Halsebakken, nytt kryss E6 og E8 i Skibotn godkjennes.

Saksprotokoll i Storfjord Plan- og driftsstyre - 07.10.2010 

Behandling:
Forslag fra Plan- og driftstyret:
Planprogram for vegutbedring E8 Halsebakken, nytt kryss E6 og E8 i Skibotn godkjennes.
Saken oversendes kommunestyret for endelig godkjenning.

Forslaget fra Plan- og driftstyret ble enstemmig vedtatt.

Vedtak:
Planprogram for vegutbedring E8 Halsebakken, nytt kryss E6 og E8 i Skibotn godkjennes.
Saken oversendes kommunestyret for endelig godkjenning.

PS 59/10 Vedrørende høringsforslag reguleringsendring - Nedre Hatteng og 
Brenna -  Kittdalen

Rådmannens innstilling
Har ikke berørte parter merknader til undernevnte justeringer kan reguleringsendringene på 
planene Nedre Hatteng og Brenna Kitdalen godkjennes i samsvar med høringsforslag utlagt til 
offentlig ettersyn i perioden 02.08.2010 – 13.09.2010. Da det ikke foreligger merknader eller 



innsigelser tilreguleringsendringen, tilfredsstiller kommunestyrets vedtak vilkårene for 
egengodkjenning av reguleringsplanen.

Saksprotokoll i Storfjord Kommunestyre - 27.10.2010 

Behandling:
Forslag fra Fjordfolket v/Arvid Lilleng:
Saken avsluttes og henlegges.

Arvid Lilleng trakk sitt forslag.

Innstilling fra Plan- og driftsstyret ble enstemmig vedtatt.

Vedtak:
Har ikke berørte parter merknader til undernevnte justeringer kan reguleringsendringene på 
planene Nedre Hatteng og Brenna Kitdalen godkjennes i samsvar med høringsforslag utlagt til 
offentlig ettersyn i perioden 02.08.2010 – 13.09.2010. Da det ikke foreligger merknader eller 
innsigelser tilreguleringsendringen, tilfredsstiller kommunestyrets vedtak vilkårene for 
egengodkjenning av reguleringsplanen.

Saksprotokoll i Storfjord Plan- og driftsstyre - 29.09.2010 

Behandling:
Rådmannens innstilling ble enstemmig vedtatt.

Vedtak:
Har ikke berørte parter merknader til undernevnte justeringer kan reguleringsendringene på 
planene Nedre Hatteng og Brenna Kitdalen godkjennes i samsvar med høringsforslag utlagt til 
offentlig ettersyn i perioden 02.08.2010 – 13.09.2010. Da det ikke foreligger merknader eller 
innsigelser tilreguleringsendringen, tilfredsstiller kommunestyrets vedtak vilkårene for 
egengodkjenning av reguleringsplanen.

PS 60/10 Økt behov for helsesekretærressurser ved helsehuset

Rådmannens innstilling
Helsesekretærstøtten økes fra 2,8 til 3 årsverk. Den økte kostnaden dette medfører må legges til 
grunn når de individuelle avtalene evalueres / fornyes. Jfr. Rammeavtalen ASA 4310 § 8.2 

Saksprotokoll i Storfjord Kommunestyre - 27.10.2010 



Behandling:
Forslag fra AP v/Inger Heiskel:
Saken behandles i forbindelse med budsjett 2011.
Dette under forutsetning at rammeavtalen med legene medfører økte inntekter.

Rådmannens innstilling og forslag fra AP ble satt opp mot hverandre.

Aps forslag ble enstemmig vedtatt.

Vedtak:
Saken behandles i forbindelse med budsjett 2011.
Dette under forutsetning at rammeavtalen med legene medfører økte inntekter.

Saksprotokoll i Storfjord Administrasjonsutvalg - 14.10.2010 

Behandling:
Rådmannens innstilling ble enstemmig vedtatt.

Vedtak:
Helsesekretærstøtten økes fra 2,8 til 3 årsverk. Den økte kostnaden dette medfører må legges til 
grunn når de individuelle avtalene evalueres / fornyes. Jfr. Rammeavtalen ASA 4310 § 8.2 

PS 61/10 Søknad om kommunalt eierskap til planlagt kunstgressbane ved 
Hatteng skole - Storfjord idrettslag

Rådmannens innstilling
1. Kommunestyret er positiv til å etablere kunstgressbane.
2. Prosjektet må ses i sammenheng med Storfjord kommunes økonomiske situasjon og 

stramt investeringsprogram.
3. Kommunestyret ber rådmannen innarbeide kunstgressbane i tilknytning til Hatteng skole 

i investeringsprogrammet f.o.m. 2013.

Saksprotokoll i Storfjord Kommunestyre - 27.10.2010 

Behandling:
Forslag fra AP v/Kåre Eriksen:
Nytt punkt 3:
Kommunestyret ber rådmannen innarbeide kunstgressbane i investeringsprogrammet med 
oppstarttilskudd 2012 og sluttfinansiering 2013.

Forslag fra Fjordfolket v/Arvid Lilleng:



Saken behandles ved Budsjett 2011.

Det ble først votert over forslag fra Fjordfolket v/Arvid Lilleng.
Forslaget ble forkastet med 9 mot 5 stemmer.

Det ble votert over Rådmannens innstilling punkt 1 og 2.
Rådmannens innstilling punkt 1 og 2 ble enstemmig vedtatt.

Rådmannens innstilling punkt 3 ble satt opp mot forslag fra AP.
Rådmannens innstilling punkt 3 ble vedtatt med 10 mot 4 stemmer.

Vedtak:
1. Kommunestyret er positiv til å etablere kunstgressbane.
2. Prosjektet må ses i sammenheng med Storfjord kommunes økonomiske situasjon og 

stramt investeringsprogram.
3. Kommunestyret ber rådmannen innarbeide kunstgressbane i tilknytning til Hatteng skole 

i investeringsprogrammet f.o.m. 2013.

PS 62/10 Mindre byggeendringer Helsehuset Oteren

Rådmannens innstilling
Kommunestyret godkjenner at nåværende kontorlokalet som helseleder bruker i dag i 
næringsbygget, omdisponeres til fremtidig kommunalt kontor. Forslag til byggeendring 
godkjennes og utføres innenfor gitte rammer.

Saksprotokoll i Storfjord Kommunestyre - 27.10.2010 

Behandling:
Rådmannens innstilling enstemmig vedtatt.

Vedtak:
Kommunestyret godkjenner at nåværende kontorlokalet som helseleder bruker i dag i 
næringsbygget, omdisponeres til fremtidig kommunalt kontor. Forslag til byggeendring
godkjennes og utføres innenfor gitte rammer.

PS 63/10 Anbud vei Steindalen – Finansiering av prosjektet

Rådmannens innstilling
Storfjord kommunestyre vedtar følgende fullfinansiering av veiprosjektet adkomstvei 
Steindalen.

Finansieringsplan;



Vedtatt lån  2010 Kr 300.000,-
Tilskudd fra Troms fylkeskommunen Kr 600.000,-
Omdisponering lån Nordkalottsentret Kr 500.000-,

Fra 2011 vil IMA eiendom betale inn Kr 25000,- pr året over en periode på 4 år. Til sammen 
100.000,- som går til dekning av renter og avdrag.

Saksprotokoll i Storfjord Kommunestyre - 27.10.2010 

Behandling:

Tilleggsforslag fra rådmannen:
Eventuelle tidligere kommunestyrevedtak om finansiering utgår.

Rådmannens innstilling med tilleggsforslag enstemmig vedtatt.

Vedtak:
Storfjord kommunestyre vedtar følgende fullfinansiering av veiprosjektet adkomstvei 
Steindalen.

Finansieringsplan;

Vedtatt lån  2010 Kr 300.000,-
Tilskudd fra Troms fylkeskommunen Kr 600.000,-
Omdisponering lån til kjøp av eiendom på 
Skibotn

Kr 500.000-,

Fra 2011 vil IMA eiendom betale inn Kr 25000,- pr året over en periode på 4 år. Til sammen 
100.000,- som går til dekning av renter og avdrag.

Eventuelle tidligere kommunestyrevedtak om finansiering utgår.


